UOBKayHian

30 April 2017

RBC PENSION SCHEME DAWS HOUSE 33-35 DAWS LANE LONDON NW7 4SD 15ff China Building 29 Queen's Road Central Hong Kong Tel: (852) 2521 8787 Fax: (852) 2521 2666

Client Code: 660023-001M

Dear Valued Customer,

Notification of Amendments to the Client Agreement

Please be informed that our Terms & Conditions of Client Agreement has been revised in response to the recent changes in rules and regulations, the Revised Terms will be effective on 1 June 2017.

You can obtain the full version of our Revised Terms and the Summary of Changes on our website at www.utrade.com.hk. The Revised Terms will supersede any client agreements signed with us and sets out the terms with which we will deal with you and shall apply to all transactions undertaken by you.

In case you have any queries on the Revised Terms, please contact your designated AE for assistance.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

Thank you for your continuous support and we endeavour to continue providing the best services to you.

Yours faithfully, For and on behalf of UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited

This is a computer printout which requires no signature.

尊貴的客戶:

有關修訂客戶協議通知

本公司之條款及細則因應最近的法規更改已被修訂。現通知閣下修訂條款將於2017年6月1日生效。

閣下可到本公司網頁 www.utrade.com.hk 下载完整版本的條款及更改之概要。修訂條款將會取代客戶已簽訂之客戶協 議會條款並適用於閣下進行之所有交易。

如對修訂之條款有任何疑問,請聯絡閣下的客戶主任尋求協助。

如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處,應以英文版本為準。

我們感謝閣下一直以來對本公司的支持,並會繼續努力為閣下提供最優質的服務。

敬希垂注。 此致

大華繼顯(香港)有限公司

此乃電腦編制文件,毋需簽署確認